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Fylkestinget gjorde den 11.06.2014, sak 41/2014, slikt vedtak:

«Hordaland fylkeskommune gjev sjølvskuldnargaranti for lån på inntil 5 800 mill. kr som Bergen 
Bompengeselskap
AS tar opp i samband med gjennomføring av prosjekt i Bergensprogrammet.

Maksimal garantiperiode er fram til utgangen av 2027.»

Kommunal- og moderniseringsdepartementet har i brev av 01.07.2014 godkjent vedtaket.

Venleg helsing

Ingvar Skeie
Spesialrådgjevar
Økonomiavdelinga | Budsjettseksjonen

Tlf: 55 23 90 23
www.hordaland.no

Fra: Evjen, Jan-Otto [mailto:Jan-Otto.Evjen@bergen.kommune.no] 
Sendt: 12. mai 2014 15:25
Til: Johnny Ernst Stiansen
Emne: Økt låneopptak i Bergen Bompengeselskap

Hei Johnny
Jeg har nettopp avsluttet et styremøte i Bergen Bompengeselskap AS. På grunnlag av den forestående 
byggeaktiviteten, Bybanen byggetrinn lll, så ser vi av de prognoser som er utarbeidet av Statenes vegvesen 
og fylkeskommunen at rekvisisjonene i inneværende år og 2015 vil innebære at vi må øke vårt låneopptak 
fra dagens 3.818 mill til 5.000 millioner for å imøtekomme kommende overføringer/rekvisisjoner. Stortinget 
legger i sin behandling (Prop. 143 S (2012-2013) opp til en akkumulert gjeld på hele 5.800 millioner. Mitt 
likviditetsbudsjett tilsier at vi skal kunne komme i mål med et totalt låneopptak på 5.000 mill.

Som du sikkert kjenner til så opererer Kommunalbanken med en reduksjon på 10% for lånebeløpet i forhold 
til garantien. Det betyr at hvis vi skal låne oss opp fra 3.818 til 5.000 mill så må garantien fra 
fylkeskommunen være på 5.555 millioner. 

Vi trenger økt likviditet allerede fra september 2014. Det betyr at fylkestinget bør behandle en garantisak 
allerede nå i juni hvis jeg har forstått styret riktig. Jeg forstod det slik at fylkesutvalget skulle ha møte 
allerede neste uke. Er det mulig å få med en slik garantisak til førstkommende møte i utvalget? … Er dette en 
sak som først må gjennom samferdselskomiteen? 

Hvordan skal vi forholde oss?
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Mvh 

Jan Otto Evjen
Bergen Bompengeselskap AS
Tlf 906 46 993
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